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Vážení spoluobčané, milíčtenáři,
v rukou držíte další výtisk Ročenky, pomocí níž si připomeneme některé 
události právě uplynulého roku.
Loňský rok byl, z pohledu blízkého zahraničního konfliktu, téměř beze 
změny, válečně konflikty se nově rozhořeli i v dalších částech světa. Mož-
ná jsme byli někteří již unaveni zprávami v médiích o nekončících vá-
lečných konfliktech a upínali jsme svoje zraky k nejkrásnějším svátkům 
roku. O to více a bolestněji nás zasáhly předvánoční události na Filozofic-
ké fakultě Univerzity Karlovy.
Ekonomická situace ČR není navzdory slibům našich vládnoucích po-
litiků zrovna růžová, věřme však, že právě zahájený rok bude v oblasti 
ekonomického rozvoje příznivější.
Každý další rok s sebou přináší obrovský technologický pokrok, nové vý-
zvy, ale i překážky, se kterými se budeme muset vyrovnat a které nás jistě 
posunou dále.
Žijme přítomností, pokusme se radovat z obyčejných věcí, těšit se rodi-
nou a dětmi, ale i místem, kde žijeme. Nezapomínejme však na obyčejné 
lidské vlastnosti, jež jsou tolerance, slušnost a laskavost.
Přeji všem našim občanům do nového roku spoustu osobních i pracov-
ních úspěchů, rodinnou pohodu a aby prožili nadcházející rok hlavně 
ve  zdraví.
     
S úctou
Miloš Dočekal
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Tříkrálová sbírka

Do pokladniček Tříkrálové sbírky přispěli občané Koutů celkovou část-
kou 24220 Kč. Děkujeme za Váš štědrý příspěvek, který byl předán Ob-
lastní charitě Třebíč.
Pokladnička bývá umístěna v kanceláři Obecního úřadu Kouty. Děkuje-
me taktéž dětem a dobrovolníkům, kteří obcházeli jednotlivé domy s po-
kladničkami Tříkrálové sbírky.

Masopust

Účastníci tradičního masopustního průvodu se sešli v sobotu 18.února. 
V zimním popoledni, připomínajícím spíše končící podzim, se v průvodu 
sešlo přes 40 dobrovolníkův maskách s rozličnými motivy, nechyběla také 
již tradiční živá hudba. Průvod prošel celou obcí, majitelé domů obdaro-
vali účastníky rozličnými pochutinami a snad se opět podařilo vytvořit 
příjemnou atmosféru pro všechny občany.
Po skončení následovalo pro účastníky průvodu posezení v místní hos-
půdce.
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Karneval

26. února se uskutečnil tradiční dětský karneval. Sálem kulturního domu 
se linula živá hudba a nikde nekončící dětský smích a nadšení. Jak se říká, 
taneční parket doslova praskal ve švech, neboť se nás sešlo opravdu mno-
ho. Program pro děti byl velmi pestrý, konaly se zajímavé soutěže a závě-
rem byla losována i cenná tombola. Celým odpolednem provázela místní 
moderátorka Barbora Holíková a s organizací jí pomáhaly dvě dobrovol-
kyně, kterým srdečně děkuji. Občerstvení a organizaci zaštiťovali místní 
hasiči ve spolupráci se zastupiteli obce.
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96 let 93 let
Marie Hladká Bohumil Láník
 
90 let
Alena Navrátilová

85 let 80 let
Josef Popelář
Marie Popelářová Marie Stojánková

75 let 70 let
Bohumil Kremláček

Růžena Doležalová
Anastázie Růžičková

Vladimír Jirovský
Josef Neuman

Stanislav Jirovský
Václav Doležal

Jindřich Pařízek

65 let 60 let

Jarmila Poláková

Petr Dočekal č. 85
Iva Čechová
Jan Simonides
Marie Růžičková

Výročí sňatku
Kremláčkovi č. 31 50. výročí

Významná životní jubilea 2023

K  1. 12. 2023 je v naší obci přihlášeno k trvalému pobytu 402 obyvatel, 
přistěhovalo se 9 občanů a odstěhovalo se 4 občanů.

Pohyb obyvatel

Narozeni: 
Marek Pánek, Kouty 81
Lea Dzuibanová, Kouty 111
Leontýna Semrádová, Kouty 66
Tomáš Dočekal, Kouty 146
 

Úmrtí:
Božena Pisková, Kouty 30, ve věku 90 let
Josef Jirovský, Kouty 41, ve věku 83 let
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Vítání nových občánků

Slavnostní uvítání sedmi našich 
nových občánků narozených v roce 
2022, proběhlo v tradičním jarním 
termínu, a to v neděli 2. dubna, 
v zasedací místnosti obecního úřa-
du. Rodiče a prarodiče viděli pěk-
né vystoupení žáků Základní školy 
Kouty. Naši noví občané byli obda-
rováni věcnými a upomínkovými 
předměty.
Přejeme našim nejmladším obyva-
telům mnoho šťastných let proži-
tých v Koutech! 
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Čistá Vysočina

Letos jsme se sešli v pátek 14. dubna, avšak v minimální účasti, sesbírá-
na byla silnice k Čechtínu. Akce byla svolána pouze SMS zprávami, a to 
zřejmě nestačí. Snad občanům nepřestal být lhostejný úklid okolo hlavní 
silnice!

Čarodějnice
V tento dubnový den, tedy 
neděli v podvečer, se sešly na 
areálu u koupaliště desítky 
občanů, a to převážně rodičů 
s dětmi. Počasí se vydařilo, 
zapadající slunce vytvořilo 
báječnou kulisu připomína-
jící „upálení čarodějnice“. Na 
areálu bylo připraveno drob-
né pohoštění. V odpoled-
ních hodinách téhož dne byla 
místními hasiči u horní nádr-
že postavena tradiční májka, 
kterou bylo nutno hlídat až 
do rána před pokácením od 
dotěrné mládeže z okolních 
obcí.
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Dětské odpoledne
V pěkném letním nedělním odpoledni 11. června jsme pro naše malé ra-
tolesti připravili na areálu u koupaliště soutěžní odpoledne. Děti si mohly 
zasoutěžit v několika disciplínách, čekala na ně i střelba ze vzduchovky. 
Dálese mohly vyřádit ve skákacím hradě, zkrášlit se dočasnými malo-
vanými obrázky na obličej a měly možnost prozkoumat vodní hladinu 
v průhledné kouli. Kreativita dětí neznala hranic při volných disciplínách. 
Po absolvování každé soutěžní disciplíny dostali malí soutěžící něco slad-
kého na zub.
Jedním ze zajímavých stanovišť byloi to myslivecké, kde se děti měly mož-
nost seznámits poznáváním zdejších stromů dle jejich listů. Dále přijeli 
policisté ČR s moderním motocyklem, který naši nejmenšítaké ochotně 
osedlali.
Celé odpoledne jsme si vystačili s reprodukovanou hudbou. Nebylo zapo-
menuto ani na rodiče, pro které bylo připraveno posezení s občerstvením.  
V neposlední řadě patří dík všem, kteří zajišťovali nejen přípravu a prů-
běh celého dne, ale také občerstvení a následný úklid. 
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Obecní zájezd
V průběhu minulého roku jsme si lámali hlavu, zda zorganizovat jed-
nodenní zájezd do nějaké zajímavé lokality. Volba padla na 16. listopa-
du 2023. Vyrazili jsme do Škody Muzea v Mladé Boleslavi a výlet spojili 
s prohlídkou výrobního závodu.
Výrobu automobilů v tomto závodě zajišťuje 23 000 zaměstnanců a bylo 
obdivuhodné, jak je nepřetržitá výrobní linka zorganizovaná.
Po cestě zpět jsme se zastavili v pivovaru Bernard v Humpolci. Exkurze 
po výrobních linkách byla také neméně zajímavá, na místě jsme se dozvě-
děli, že současní majitelé tehdejší pivovar privatizovali za 45 mil. Kč, dnes 
je hodnota pivovaru uváděna jako 2 400 mil Kč.
Ohodnotili jsme akci jako vydařenou. Pokud máte námět na nějakou za-
jímavou destinaci v dojezdové vzdálenosti autobusem, jistě se budeme 
Vašimi návrhy vážně zabývat.
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Pouť

Tradiční Václavská pouť se uskutečnila v neděli 1. října. Počasí bylo vyda-
řené, svítilo celý den slunce. V pátek 29. září se před hasičárnou odehrálo-
posezení občanů spojené s opékáním vepřového masa, děti měly možnost 
zhlédnout promítání zajímavého filmového příběhu „Ať žijí duchové“. 
V  sobotu proběhla v kulturním domětaneční zábava. Na tento víkend 
jsme přivítali již známé atrakce, v neděli pak i několik prodejních stánků.

Betlém
Několikátým rokem máme přes adventní čas umístěn u spodního rybní-
ka adventní věnec společně s betlémema slaměnými postavami a zvířa-
ty. V sobotu 16. prosince, v předvečer třetí adventní neděle, následovalo 
tradiční vystoupení žáků základní školy s názvem „Živý betlém“. Jedná 
se o hraný příběh o příchodu Panny Marie a svatého Josefa do Betléma 
a o narození Ježíška. Před vystoupení a také po něm hrála koledy kapela 
pana Matouška.
Rozsvítili jsme předloni zasázený kanadský smrk a poslouchali koledy. 
V tento den bylo lehce nad nulou, na zahřátí byl připraven punč, čaj a sva-
řené víno.
Děkuji také všem, kteří se o zdárný průběh této akce zasloužili, včetně 
dětí ze školy a učitelskému sboru, dále také panu Havlíčkovi, jenž daroval 
na tuto akci čaj a svařené víno.
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Volby
Dvoukolové prezidentské volby se konaly 13. -14. ledna a 27. -28. ledna 
2023, volební účast byla republikově nadprůměrná, a to 79,47%. V naší 
obci měl nejvíce hlasů Petr Pavel – 153, Andrej Babiš pak hlasů 87.
Letos nás čekají dvoje volby – do Evropského parlamentu a na podzim 
Krajské a Senátní.

Kaplička
Na konci jarních měsíců jsme nechali zpracovat novou studii kapličky. 
Připomínám, že na rozdíl od ostatních obcí nám takováto menší sakrální 
stavba v obci chybí. Umístění je plánováno v parku u spodního rybníka. 
Registrujeme nějaké kladné, ale i záporné hlasy s výběrem umístěnía po-
dobou kapličky.
Knejvhodnějšímu umístění se můžete vyjádřit i vy – např. poslanou SMS.



24 25

Setkání seniorů
24. listopadu proběhlo po několika letech setkání občanů starších 60-ti 
let. V naší obci žije více než 100 těchto zvaných. Naši starší spoluobčané si 
tuto akci vzali za „své“, bavili se, úvod obstaralo vystoupení dětí ze školky, 
celým večerem provázelo duo Drahotský ze Žďáru nad Sázavou. Připra-
ven byl zákusek s kávou, parket byl celý večer hojně využívaný.
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Kulturní dům
Od jarních měsíců se zhruba pětkrát ročně koná ruční tvoření věnců 
a tvoření pro děti pod záštitou Petry Dočekalové. V listopadu a v prosinci 
se zde konal také farmářský jarmark s různými ručními výrobky a lokál-
ními potravinami, jenž by měl měsíčně pokračovat i v letošním roce.
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Odpady
Kvůli zvyšování poplatků na likvidaci odpadů z důvodu nařízení Vlády 
ČR je třeba hledat rovnováhu mezi potřebami občanů, cenami za tyto 
služby a také možnostmi svozové firmy, v našem případě AVE Třebíč.
Od 1. ledna 2024 je zvýšen poplatek na občana/rok o 60 Kč, tedy na 
740 Kč. Je to z důvodu zvyšování nákladů za svoz a zvyšování poplatků za 
skládkování/spalovaní v brněnské spalovně.
Stále platí, že na občana nejsou rozpočítány všechny náklady, obecní roz-
počet se podílí zhruba částkou 100 000 Kč.
Oplocená plocha pro tříděný odpad je otevřena, pro lepší přístup i k uklá-
dání odpadu, vždy v sobotu, každý sudý týden od 14. do 15.hodin. Zatím, 
a nejprve v omezené míře, je možno uložit sypký odpad, dále elektrood-
pad, odpadní oleje z kuchyně a další tříděné odpady.
Žádáme občany, neodkládejte živelné odpady před plotem u sběrného 
místa. V kanceláři obecního úřadu si můžete také kdykoliv zapůjčit klíč 
od brány.  
Letos bychom měli toto místo dovybavit kontejnery pro systém tzv. RE-
-USE CENTRA, což je opakovaný oběh odpadu – především nábytku. 
Dále bude součástí 50 kompostérů a vratné nádobí.
Celková cena by měla být 1 000 000 Kč, 80% dotaci budeme čerpat z Mi-
nisterstva ŽP.

Obec: Rok: 

týden PO ÚT ST ČT PÁ SO NE týden PO ÚT ST ČT PÁ SO NE

1 1 2 3 4 5 6 7 5 1 2 3 4

2 8 9 10 11 12 13 14 6 5 6 7 8 9 10 11

3 15 16 17 18 19 20 21 7 12 13 14 15 16 17 18
4 22 23 24 25 26 27 28 8 19 20 21 22 23 24 25
5 29 30 31 9 26 27 28 29

týden PO ÚT ST ČT PÁ SO NE týden PO ÚT ST ČT PÁ SO NE

9 1 2 3 14 1 2 3 4 5 6 7

10 4 5 6 7 8 9 10 15 8 9 10 11 12 13 14

11 11 12 13 14 15 16 17 16 15 16 17 18 19 20 21
12 18 19 20 21 22 23 24 17 22 23 24 25 26 27 28

13 25 26 27 28 29 30 31 18 29 30

týden PO ÚT ST ČT PÁ SO NE týden PO ÚT ST ČT PÁ SO NE
18 1 2 3 4 5 22 1 2
19 6 7 8 9 10 11 12 23 3 4 5 6 7 8 9
20 13 14 15 16 17 18 19 24 10 11 12 13 14 15 16
21 20 21 22 23 24 25 26 25 17 18 19 20 21 22 23

22 27 28 29 30 31 26 24 25 26 27 28 29 30

týden PO ÚT ST ČT PÁ SO NE týden PO ÚT ST ČT PÁ SO NE

27 1 2 3 4 5 6 7 31 1 2 3 4

28 8 9 10 11 12 13 14 32 5 6 7 8 9 10 11

29 15 16 17 18 19 20 21 33 12 13 14 15 16 17 18
30 22 23 24 25 26 27 28 34 19 20 21 22 23 24 25
31 29 30 31 35 26 27 28 29 30 31

týden PO ÚT ST ČT PÁ SO NE týden PO ÚT ST ČT PÁ SO NE

35 1 40 1 2 3 4 5 6

36 2 3 4 5 6 7 8 41 7 8 9 10 11 12 13

37 9 10 11 12 13 14 15 42 14 15 16 17 18 19 20
38 16 17 18 19 20 21 22 43 21 22 23 24 25 26 27

39 23 24 25 26 27 28 29 44 28 29 30 31

40 30

týden PO ÚT ST ČT PÁ SO NE týden PO ÚT ST ČT PÁ SO NE
44 1 2 3 48 1
45 4 5 6 7 8 9 10 49 2 3 4 5 6 7 8
46 11 12 13 14 15 16 17 50 9 10 11 12 13 14 15
47 18 19 20 21 22 23 24 51 16 17 18 19 20 21 22

48 25 26 27 28 29 30 52 23 24 25 26 27 28 29

1 30 31

Změny termínů svozu vyhrazeny.

BŘEZEN DUBEN

AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o., tel: 568 821 539

Kalendář svozu odpadů
SKO Plasty Papír Sklo Nebezpečný

Kouty 2024
LEDEN ÚNOR

KVĚTEN ČERVEN

ČERVENEC SRPEN

ZÁŘÍ ŘÍJEN

LISTOPAD PROSINEC
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Vytříděný odpad (papír, plast, sklo) je pro obec, a tím i pro občany, téměř 
beznákladový. Měli bychom se tedy snažit třídit v ještě větší míře, aby-
chom snížili množství odpadu v popelnicích.

Přehledné návody, jak správně třídit odpady, je možno najít na stránkách 
EKO-KOMU, které naleznete na: http://www.ekokom.cz/obce-a-mesta/
informace-pro-verejnost/infografika.html nebo na http://bit.ly/tridenio-
dpadu.

Kontejnery 1100 l na tříděný odpad jsou umístěny na těchto místech: 
spodní rybník, základní škola, autobusová zastávka, víceúčelová budova, 
v nové ulici a v neposlední řadě sběrné místo Za stodůlkami.

Žádáme občany, aby dále neodkládali odpad u plných kontejnerů. V pří-
padě, že je popelnice plná, použijte jiné sběrné místo. Každým rokem 
doplňujeme jedno sběrné místo novým kontejnerem. V kanceláři obec-
ního úřadu je možné zapůjčit si karty pro bezplatné odevzdání odpadu 
do sběrných dvorů provozovaných společností ESKO Třebíč, které se na-
cházejí nejblíže v Okříškách a v Třebíči.

Nadále vyzýváme občany, aby nespalovali odpady v domácích kotlích. 
Zbytečně ohrožujeme život náš, našich dětí a sousedů. 
V poslední době se roztrhl pytel s různými měřeními. Dnes už je jisté, že 
spalování nekvalitního paliva v domácích kotlích je jedno z největších 
rizik pro naše zdraví.
Děkujeme, že nespalujete vše, co se dá „pořídit zadarmo“.

Rozpočet obce
Hospodaření obce v roce 2023 

Příjmy obce v Kč: 11 921 139

daňové příjmy 9 318 509
z toho:
přerozdělené daně náležející obci 8 602 502
daň z nemovitostí 426 827
poplatek za likvidaci komunálního odpadu 270 550
poplatek ze psů 11 600
správní poplatky 7 030
Ostatní příjmy 2 602 630
z toho:
příjem za tříděné odpady - odměna 178 807
prodej pozemků 1 176 650
pronájem víceúčelová budova (byt, pohostinství, pošta,..) 217 350
dotace na Dětské hřiště 150 000
dotace na Sběrné místo 90 000

dotace varovný systém 101 640

ostatní příjmy 688 183

Výdaje obce v Kč: 8 279 163

z toho:
základní a mateřská škola 1 082 445
náklady na výstavbu Dětského hřiště 725 781

náklady na svoz komunálního odpadu 358 330

náklady na svoz tříděného odpadu 216 465

náklady na svoz nebezpečného odpadu 19 401

náklady na odvoz bioodpadu 16 335
činnost místní správy,provoz budovy, zastupitelstvo, 1 392 108
náklady na provoz KD 189 870
opravy místních komunikací, chodníků atd 348 984
kanalizace a ČOV, poslední splátka 2 447 949
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Zůstatek na běžném účtu k 31. 12. 2023 činí 9 794 000 Kč. V Komerční 
bance je založen spořící účet s 6 000 000 Kč a úrokem 5,5 %, přesto fi-
gurujeme v seznamu ČSÚ v první stovce nejzadluženějších obcí ČR 
– a to máme úvěr, který splácíme dle splátkového kalendáře - nyní ve 
výši 4 900 000 Kč.
Od září loňského roku máme z důvodu skončení platnosti původní 
smlouvy s EON dražší elektrickou energii, a to asi dvojnásobně. V roz-
počtu s touto situací pracujeme. Od 1. ledna 2024 vstoupila v platnost 
nová dvouletá smlouva se stejným dodavatelem prakticky ve stejné výši, 
jež byla podepsána na poslední čtvrtletí.
Od 1. ledna 2024 také platí nová daň z nemovitosti, která byla upravena 
zákonem. Tato daň má být nekrácená, tzn. celá převedena na obecní roz-
počty.
V průběhu podzimu odešla do penze účetní paní Božena Jonášová. Dě-
kuji jí za její práci a připojuji přání dalšího spokojeného, pohodového 
a rodinného života. 
Na její místo nastoupila paní Svatava Mašková.
Nový vyrovnaný rozpočet na rok 2024 byl schválen 29. prosince 2023 
ve výši 18 987 742 Kč. Rozpočet můžete zhlédnout i na našich webových 
stránkách www.obeckouty.cz.

péče o vzhled obce 144 217
příspěvek SDH Kouty 43 000
SK Kouty 54 000
příspěvek prodejna 20 000
ostatní výdaje 1 220 279
peněžní prostředky na účtech k 31.12.2023 9 794 265 
z toho:
konečný stav peněžních prostředků na běžných účtech 3 787 375
pokladna 6 890
termínované vklady 6 000 000
zbývá doplatit úvěr - zasíťování stavebních parcel 4 888 639

Rozvoj obce
V příštích měsících bychom měli rekonstruovat vnitřní rozvody v ma-
teřské škole včetně výměny střechy, společně s přístavbou jedné učebny 
v základní škole. V následujících týdnech budeme soutěžit dodavatele. 
Dílo je rozpočtováno na 12 000 000 Kč, měli bychom čerpat 80% dotaci 
z Ministerstva pro místní rozvoj. Rekonstrukce mateřské školy nebude 
jednoduchá a bude vyžadovat po určitou dobu silné omezení provozu.
Mateřskou školunyní navštěvuje 20 dětí, základní školu 29 žáků.

Dětské hřiště
Z důvodu dosluhujících herních prvků u základní školy byla o prázdni-
nách zahájena výstavba nového dětského hřiště v lokalitě „Pod horňá-
kem“. 
Čtyři herní prvky, jejichž součástí je i oblázkový povrch, byly pořízeny 
za 725 000 Kč, dotace od Kraje Vysočina činila 150 000 Kč.
Na dětské hřiště byly umístěny také lavičky, zda bude nutné i oplocení, 
uvidíme později.
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Kanalizace
Od září 2019 byla realizovánadvouletá výstavba oddělené kanalizace 
s  ČOV. Investorem byl Svazek vodovody a kanalizace a vysoutěženým 
zhotovitelem byla firma MOBIKO plus a.s. z Valašského Meziříčí.
V letošním roce došlo k zaplacení poslední splátky z naší spoluúčasti. Fi-
nančně je tedy tato akce ukončena.
Loni bylo dokončeno připojeníposledních 2 domů na novou splaškovou 
kanalizaci a provedeno zatrubnění přepadového koryta dešťové kanaliza-
ce v délce 100 m.

Revize katastru nemovitostí
Od 1. dubna 2022 přibližně do konce března 2024 probíhá v naší obci re-
vize katastru nemovitostí. Cílem revize je dosažení co největšího souladu 
skutečného stavu se stavem evidovaným v katastru nemovitostí. Prakticky 
každá nemovitost má nějaký nesoulad a dotčení vlastníci obdrželi výzvu 
katastrálního úřadu k jeho odstranění. Žádám vás, abyste po vypracování 
geometrického plánu nechali jeden výtisk v kanceláři obecního úřadu.
Prodej či směna těchto pozemků, které tvoří nesoulad u jednotlivých 
domů, probíhá po ose vlastník/obec ccapo dobu 24 měsíců za zvýhodně-
nou cenu. Po uplynutí této doby bude přistoupeno k narovnání nesoula-
dů za komerční cenu.

Společné lesy
Celkem 110ha společných lesů, na kterých hospodaří obce Chlum, Kouty, 
Radošov se stále potýká s kůrovcovou kalamitou. Práce na obnově lesa 
ne vždy probíhají tak, jak bychom si představovali. Zbývá ještě dočistit 
jednotlivé plochy, které nejsou moc dobře přístupné. Několik hektarů 
bude ponecháno „samoobnově porostu“. V polovině roku byla provedena 
změna na místě odborného lesního hospodáře,a to firmou Lesní družstvo 
Měřín.
Nyní se provádí hlavně výsadba a ošetření již osázených porostů. Tyto 
práce se financují ze zůstatku na účtu a z dotací. 
Dále je zadáno zpracování aktualizace Lesního hospodářského plánu na 
dalších min.10 let.
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Od nového školního roku, který byl zahájen 4. září školu navštěvuje 29 
žáků, školku pak 20 dětí.
Tento den přijela pozdravit děti do školky i do školy paní senátorka Hana 
Žáková, prvňáčkům předala upomínkové předměty na první školní den.

Předškolní vzdělávání v mateřské škole probíhá v souladu se závazným 
dokumentem pro předškolní vzdělávání (RVP PV), jeho obsah zajišťuje 
námi vypracovaný ŠVP, pod názvem „Haló děti, svět k vám letí“.
V mateřské škole probíhalo ve školním roce 2022/2023 vzdělávání 19 dětí.
V tomto školním roce se děti vydaly poznávat svět se zajíčkem Ušáčkem. 
Na této cestě plné poznání, zážitků, her, prožitých zkušeností se děti vzá-
jemně poznávaly a získávaly kamarády. Prozkoumaly záhady světa – lidí, 
přírody, zdraví, tradic a svátků. Děti při různorodých aktivitách spolupra-
covaly, objevovaly, učily se samostatnosti a zodpovědnosti.
Filosofií a cílem mateřské školy je uspokojit základní potřeby dítěte, roz-
víjet jeho samostatné myšlení, zdravé sebevědomí, a to cestou přirozené 
výchovy, položit základy celoživotního vzdělávání všem dětem podle je-
jich možností, schopností, zájmů a potřeb, respektovat osobnost a indivi-
duální zvláštnosti každého dítěte, nadále rozvíjet péči o děti se specific-
kými vzdělávacími potřebami, rozšiřovat povědomí o kulturním dědictví 
našich předků, zakládat a rozvíjet prvky ekologického myšlení a chová-
ní. Důraz je kladen na pohodovou atmosféru ve školce, na individuální 
přístup k dítěti, na děti nadané, na děti se specifickými potřebami, na 
součinnost s rodinou a přípravu dítěte pro bezproblémový přechod do 
základní školy.
Výuku starších dětí měly na starost paní učitelky Lenka Pysková a Dana 
Zimolová. Oddělení těch nejmladších velmi dobře zvládla paní učitelka 
Bc. Petra Štveráčková.  MŠ navštěvuje jedno dítě se speciálními vzděláva-
cími potřebami, se kterým pracuje asistentka VeronikaGastová. 
O provoz a řádný chod budovy se starala do července paní školniceDana 
Večeřová.   

Základní škola a Mateřská škola Kouty,
okres Třebíč, příspěvková organizace Základní školu navštěvovalo ve školním roce 2022 / 202334 žáků.  

Pod vedením pana ředitele Mgr. Petra Havlíka a paní učitelky Mgr. Hele-
ny Vašíčkové se zde moderními vyučovacími metodami žáci nejen vzdě-
lávají, ale také vychovávají. Pod záštitou vzdělávacího programu „Škola 
pro všechny“ se zde pro děti stává škola hrou. Žáci byli rozděleni do dvou 
třída a výuka rozdělena do časových a tematických plánů. Ty jsou průběž-
ně aktualizovány. 
Výuka anglického jazyka probíhá pod vedením paní učitelky Mgr. Dag-
mar Petrové, která se stala pevnou součástí učitelského sboru. V rámci 
možnosti dělení ročníků měla 5. třída samostatnou jednu hodinu anglič-
tiny, aby byli dobře připraveni na přestup na jinou školu.
Škola velmi dobře zabezpečuje přechod našich žáků na druhý stupeň 
základní školy tak, aby se úspěšně začlenili do nového kolektivu. Neboť 
pouze spokojené dítě bude zárukou, že se na jiné škole bude cítit dobře. 
Pedagogové dbají na to, aby naši žáci měli dostatečné vědomosti a dosta-
tek samostatnosti a sebedůvěry v takové míře, aby se řádně začlenily do 
nového prostředí. Učební plány jsou přizpůsobeny tak, aby na ně nava-
zovalo učivo druhého stupně. Dítě je v naší škole vždy na prvním místě.  
Informace ze ZŠ Kamenice i z TGM Třebíč dokazují, že naši žáci jsou 
velmi dobře připraveni na přechod do jiné základní školy.
Družina při ZŠ a MŠ Kouty má dvě oddělení. Ranní družina je od 6.30 
do 7.15 hodin, odpolední provoz končí v 15.00. O zabezpečení provozu 
družiny se starají paní vychovatelka Bc. Anna Žáková a Veronika Gastová.
Družinu navštěvují všichni žáci. V rámci družiny se uskutečňují i zájmo-
vé kroužky – Výtvarný kroužek,Flétna,  Čtenářský kroužek, Dopraváček, 
Logické hry, Konverzace v angličtině a Základy programování
Školní jídelna je zcela kapacitně vytížena. Obědy a svačinky má na sta-
rost kuchařka paní Ladislava Semrádová, v úklidu a v mytí nádobí jí po-
máhá Dana Večeřová. Ta je také školnicí v budově MŠ.
Na provoz školy, školky a jídelny dohlíží a vše řádně účtuje paní Libuše 
Vrtalová. 
ZŠ a MŠ Kouty úzce spolupracuje s obecním zastupitelstvem, které je pra-
videlně informováno o dění ve škole.
Dle mých informací škola i školka plní velmi dobře svoji funkci v obci.

Mgr.Petr Havlík
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SK KOUTY z.s. v roce 2023

Rok 2023 v SK Kouty, z.s.

Největší organizace sídlící v Koutech patří fotbalistům a má v současné 
době 124 členů a z toho je 45 členů do 15 let.  Členové jsou i členy České-
ho ústředí sportu (ČÚS) a to v počtu 89 osob. V sezóně 2022-2023 se za-
pojily dvě mužstva mužů, dále mužstva mladší a starší přípravky a mladší 
dorost na společné soupisce s FC Rudíkov. Starší žáci hrají v Lukách n. 
Jihlavou.
Mladší přípravka začala zimní ligou. V prvním turnaji obsadili mladí 
hráči druhé místo a postoupili do finálové skupiny, kde obsadili krásné  
5 místo z šesti mužstev. Výsledek mohl být i lepší, jelikož dva zápasy  jsme 
prohrály 1:0 a branku jsme dostaly v poslední minutě  utkání. Celkem do 
zimní ligy bylo zapojeno 26 mužstev. Jarní část hráli ve stříbrné 9 členné 
skupině, kde skončila přípravka na druhém místě. Na jaře se na tréno-
vání podíleli Milan Chaloupka a Zdeněk Zimola. Podzimní část  mladší 
přípravka hrála v 8 hráčích (z toho  3 dívky) a skončily v soutěži na tře-
tím místě z 9 mužstev, čímž si zajistily pro jarní soutěž zlatou skupinu. 
Podzimní část se trenérsky podílel Zdeněk Zimola a pomáhali mu při 

zápasech mužská část rodičů. V závěru roku se přípravka zúčastnila  Mi-
kulášského turnaje Sokola Bedřichov, kde ze 7 mužstev obsadily 3. místo. 
Starší přípravka také začala rok 2023 zimní ligou. Základní skupinu v Tře-
bíči, zde z 8 mužstev skončily na 6 místě.  
Druhý turnaj hráli mladí fotbalisté o umístění a jelikož ze 6 mužstev se 
zúčastnily 3 mužstva, hrálo se dvoukolově. Tento turnaj naše přípravka 
vyhrála. Jarní část hrála starší přípravka  ve stříbrné skupině a skončila 
na posledním 9 místě. Po podzimní části skončili naši hráči na 4 místě  
z  devíti mužstev a jaro budou hrát stříbrnou skupinu. Trenérsky se na 
jaře podílel Miloš Neumann a Milan Chaloupka. Podzimní část nejvíce 
se podílel Milan Chaloupka. Samozřejmě  by to nešlo bez pomoci rodičů. 
U přípravek je nutné zdůraznit ukončení sezony, kde si v Koutech zahráli 
rodiče proti svým rodičům. Děti dostali  dárek a všichni zúčastnění se 
mohli občerstvit. Na tomto nejvice mají zásluhu trenéři Miloš Neumann 
a Milan Chaloupka, ale také mladíci u grilu.
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Mladší žáci začali až na podzim pod vedením Miloše Neumanna a za po-
moci dalších rodičů a trenéra starší přípravky  Milana Chaloupky. Ve sku-
pině A okr. Třebíč je 8 mužstev a hrálo se dvoukolově. Ze 14 zápasů získali 
žáci 7 bodů a skončili na 7 místě. V mužstvo se vystřídalo mnoho hrá-
čů starší přípravky, jelikož žádný z žáků neměl 100 procentní účast.  Po 
skončení podzimní části se žáci zapojili do zimní ligy hranou v Jaroměři-
cích na umělé trávě. Bohužel děti i rodiče podcenili co obnáší hrát fotbal 
v zimě a bylo proto těžké některé zápasy obsadit. Na tomto turnaji, který 
skončí kvůli  sněhu 6. ledna 2025 nejsme nijak úspěšní, jelikož polovina 
hráčů v zápasech je ze starší přípravky. 
Dorost hrál na jaře pod hlavičkou FK Rudíkov. Bohužel na jaře  naši do-
rostenci přestali trénovat a nakonec se zápasů zúčastnili od nás pouze 
4 či 5 dorostenců. Do utkání proto museli nastupovat žáci z Rudíkova. 
Po podzimu byli dorostenci na 5 místě  a na jaře na konci sezony skončili 
poslední, což je selháním  dorostenců a především vedením.
MUŽI   B

V sezoně 2022-2023 hrálo B mužstvo ve IV tří-
dě skupině B, kde bylo 12 mužstev. Soutěž skon-
čili na 9 místě s 23 body. Do soutěže se zapo-
jilo 39 hráčů a nejvíce zápasů měl Adam Vrtal 
s 18 utkání z 22 celkových. Nejlepšími střelci byl 
Tibor Toth s 8 góly a Vít Navrátil s 6 brankami. 
Podzimní soutěž jsme hráli ve stejné skupině. 
Skončili jsme na 6 místě se 17 body a zapojilo 
se 27 hráčů, včetně 3 dorostenců z Rudíkova.  
Všech zápasů se zúčastnil Tibor Toth a také byl 
nejlepším střelcem s 10 brankami. Organizačně 
se na vedení mužstva nejvíce podílel František 
Neuman a Petr Dočekal. 
MUŽI  A

V sezoně 2022-23 jsme hráli I. A  tř. sk. B  a skon-
čili jsme na 11 místě s 28 body a tím jsme zůstali v této skupině pro další 
sezonu. V soutěži se zapojilo 31 hráčů a pouze  Jaromír Růžička se zapojil 
do hry ve všech zápasech, to je 26 utkání. O jedno utkání méně měl Mar-
tin Mašek a Matěj Vrzal. Nejlepšími střelci podzimu byl Jakub Havelka  
s 17 góly a Filip Coufal s 11 brankami. Před podzimní soutěží se mužstvo 
zapojilo do krajského poháru, kde jsme měli dobrý los a vyhráli jsme tři 
zápasy na pokutové kopy a ten poslední v Koutech s účastníkem krajské-
ho přeboru  Rapoticemi 9:8. V jarních měsících roku 2024 nás čeká další 
kolo, které se teprve bude losovat. 
Po podzimu naše A mužstvo skončilo na předposledním místě se 7 body. 
Do podzimní soutěže se zapojilo 27 hráčů a pouze Milan Parma byl ve 
všech zápasech. Na tuto sezonu se vrátil z Okříšek do branky Patrik Rů-
žička. Mužstvo provázelo mnoho zranění a také mnoho omluvenek z ji-
ných důvodů. Po druhém zápase ukončil sezonu ze zdravotních důvodů 
Filip Coufal, podzim vůbec nehrál pro zranění brankář  Vojtěch Dohnal 
a na posledních 7 zápasů přišel z Okříšek Jiří Popelář. Nejvíce branek 
vstřelili  Jakub Havelka  David Salák se 4 brankami. Trenérem byl Petr 
Munduch a vedoucím mužstva  ing. Josef Noha , případně zaskakoval 
Radek Štěpánek. 
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Mimo jiné fotbalisté  se starají o hřiště, kde největší zásluhu na tom má Ja-
romír Růžička, který sám, nebo organizuje jednotlivé práce. Dále je nutné 
vyzdvihnout práci předsedy Petra Dočekala a hospodáře Radka Štěpán-
ka.  Fotbalisté upravili plexisklem natáčecí tribunu, zprovoznili náhradní 
hřiště, propískovali hlavní hřiště.  Samozřejmě jako každý rok jsme zorga-
nizovali tradiční ples a pouťovou zábavu. Dobře byla hodnocena taneční 
zábava na počest 30 let hudební skupiny KMČ, kde se sešli jak mladí, tak 
i střední generace. 

Závěrem bych popřál všem občanům do nového roku mnoho úspěchů, 
spokojenosti a hlavně zdraví dále abychom se i v roce 2024  setkávali na 
vítězných zápasem našich mužstev.

Zdeněk ZIMOLA  sekretář

Sbor dobrovolných hasičů Kouty 2023
Sbor dobrovolných hasičů zahájil činnost 6. ledna 2023 výroční valnou 
hromadou, k tomuto datu měl sbor zaregistrováno 68 členů.
V pátek 3. února se v Koutech konala výroční valná hromada okrsku 
č. 22, do kterého obec Kouty spadá, společně s obcemi Číchov, Bransou-
ze, Chlum a Radošov. Na tuto výroční valnou hromadu, jako již tradičně, 
zavítal zástupce Okresního sdružení hasičů Třebíč pan Bohumír Benáček, 
který zde, při příležitosti 50. výročí založení hry Plamen, předal ocenění 
našemu zasloužilému členovi panu Ladislavu Varhaníkovi.

Ani v uplynulém roce nechyběly tradiční kulturní akce. Masopustní prů-
vod za účasti přibližně 40 masek a doprovodu místní kapely prošel obcí 
v sobotu 18. února.  I v následujícím roce je účast masek všech věkových 
kategorií vítána. V roce 2024 je masopustní průvod naplánován na sobotu 
10. února 2024.
Na své si přišly i děti, a to 26. února na dětském karnevalu v kulturním 
domě.
V neděli 30. dubna v odpoledních hodinách tradičně proběhlo stavění 
Máje na návsi před hasičskou zbrojnicí, na což navázalo pálení čarodějnic 
v areálu na koupališti.

V březnu se nám po dvou letech podařilo vyčistit místní koupaliště, což 
se výrazně projevilo na kvalitě vody.
Dětský den, který se konal 11. června, přilákal na areál u koupaliště mno-
ho dětí, pro něž byly připraveny atrakce, jako aquazorbing, skákací hrad, 
malování na obličej, pletení copánků, střelba ze vzduchovky a další. Svou 
techniku přijela dětem předvést i policie ČR.
O pouťovém víkendu v pátek 29. září, proběhlo na návsi před hasičskou 
zbrojnicí přátelské posezení s kácením Máje. Nezapomněli jsme ani na 
děti, pro které se promítalo letní kino. Jeden z posledních teplých večerů 
podzimu, si přišla užít spousta lidí od malých dětí, až po seniory.
V podzimních měsících září – říjen probíhalo, jako každoročně, mošto-
vání ovoce. V letošním roce vzhledem k nevelké úrodě a nízkému zájmu, 
pouze třikrát. 
Poděkování patří všem dobrovolníkům, kteří se podílejí na organizaci 
a konání těchto akcí.

Nejvýznamnější akcí pro náš sbor v roce 2023 bylo pořádání okrskové-
ho kola soutěže v požárním sportu, které se konalo v sobotu 10. června 
v areálu na koupališti. Muži soutěžili ve štafetě 4x100m s překážkami 
a v požárním útoku, ženy pouze v požárním útoku. Bohužel počasí nám 
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příliš nepřálo a zahájení soutěže provázel silný déšť. Následkem toho, bylo 
nutno z důvodu bezpečnosti, vynechat ve štafetě lávku, která je divácky 
jednou z nejzajímavějších částí soutěže.

Výsledky družstev mužů ve štafetě:
1. Bransouze 59,78s
2. Chlum 67,53s
3. Kouty 72,85s
4. Číchov 77,05s

Výsledky družstev mužů v požárním útoku:
1. Bransouze 20,22s
2. Kouty 27,83s
3. Chlum 31,98s
4. Číchov 32,62s

Výsledné pořadí družstev mužů bylo určeno na základě součtu pořadí 
z jednotlivých disciplín, družstvo s nejnižším součtem zvítězilo. Pokud 
u družstev došlo k rovnosti součtů, rozhodovalo umístění z požárního 
útoku. Družstvo z Radošova se soutěže nezúčastnilo.

Výsledné pořadí družstev mužů:
1. Bransouze
2. Kouty
3. Chlum
4. Číchov

Jediným družstvem žen, byly ženy z Bransouz, které dosáhly při požár-
ním útoku času 19,29s. 
Nakonec proběhlo finále o sud piva – požární útok na dvě hadice B a jed-
notnou hasičskou stříkačku, výsledné pořadí bylo následující:
1. Bransouze muži 21,43s
2. Kouty muži 23,57s
3. Bransouze ženy 24,82s
4. Chlum muži 30,55s
5. Číchov muži 31,22s

Kromě okrskových závodů v Koutech, se soutěžní družstvo zúčastni-
lo ještě několika dalších pohárových soutěží. Za zmínku stojí například 
3. místo mužů 27. května v Louce u Jemnice nebo 3. místo mužů v kate-
gorii nad 35 let 9. prosince v Kojatíně.

Jednotka sboru dobrovolných hasičů obce Kouty zasahovala v roce 2023 
u dvou mimořádných událostí.
V sobotu 18. března 2023 v odpoledních hodinách byla jednotka přivo-
lána k požáru lesního porostu v lokalitě Zhorcov.  Tento požár zvládla 
jednotka SDH Kouty uhasit vlastními silami, bez přivolání dalších jed-
notek. Ve stejný okamžik právě likvidovalo dalších 5 jednotek požár lesa 
v sousedním Chlumu.
V neděli 9. července 2023 v 15:28 hod., byla jednotka SDH Kouty vyslána 
krajským operačním střediskem, společně s dalšími 5 jednotkami, k rych-
le se šířícímu požáru pole. Naše jednotka byla velitelem zásahu pověřena 
dodávkou vody do cisternových automobilových stříkaček zasahujících 
jednotek, plnící stanoviště bylo zřízeno u Tvarůžkova rybníka. Jako příči-
na požáru je uveden kámen v žacím ústrojí kombajnu.
Připravenost jednotky byla znovu ověřena 6. října 2023 na námětovém 
cvičení okrsku, které se konalo v Radošově, jehož cílem byla dálková do-
prava vody z Vavroveckého rybníka. Jednotka SDH Kouty dorazila na 
místo zásahu v čase 12 minut od nahlášení události. Dálkové vedení vody 
bylo zprovozněno do 30 minut od vyhlášení události.



46 47

Výbor SDH Kouty jménem všech svých členů děkuje všem občanům, za 
zodpovědný přístup při nakládání s ohněm. Zároveň patří velký dík všem 
občanům, kteří podporují činnost SDH Kouty, všem členům sboru za je-
jich nezištnou pomoc při zajišťování akcí pořádaných sborem a členům 
jednotky za jejich ochotu věnovat svůj čas pomoci ostatním.

Myslivecké sdružení Kouty, z.s. 

Vážení spoluobčané, 
opět se nezadržitelně blíží konec roku, tedy čas hodnocení, doba nových 
předsevzetí, ale hlavně čas, který bychom měli strávit v klidu, pokoji, ra-
dosti, a především mezi svými blízkými.
Rok 2023 byl pro myslivce rok oslav. Slavili jsme 100. výročí založení naší 
organizace ČMMJ a časopisu Myslivost. Celé jedno století naše organi-
zace vzdělávala, ochraňovala přírodu a pomáhala myslivcům v naplňová-
ní jejich nezastupitelné úlohy ve společnosti. Ne vždy to bylo vzhledem 
k různým společenským a jiným okolnostem jednoduché. Hlavní cílem 
a smyslem myslivosti je cílevědomá činnost ve vztahu k volně žijící zvěři 
jako součásti životního prostředí. Část společnosti si mnohdy ani neuvě-
domuje význam a důležitost myslivců při ochraně zvěře, přírody a krajiny. 

SDH Kouty přeje všem občanům, příznivcům a členům hodně zdraví, 
štěstí a úspěchů v roce 2024.

Zpracoval: Miroslav Caha
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Myslivecký rok nám začal 1. 4. 2023. Pro Myslivecké sdružení Kouty tím-
to začalo nové nájemní období na další 10 let. Spolek začal užívat honitbu 
v počtu 12 členů. Po téměř 30 letech ukončil výkon funkce mysliveckého 
hospodáře pan Vladimír Jirovský. Tímto mu děkujeme za tisíce hodin vě-
novaných mysliveckému plánování, výkaznictví a práci v honitbě. Novým 
hospodářem byl jmenován pan Zdeněk Skoumal. 
V červnu jsme již tradičně pomohli s programem dětského dne pořá-
daného obcí Kouty, kde naši členové pan Zdeněk Skoumal a paní Ilona 
Cejpková zajišťovali zábavu pro děti, které si mohly vyzkoušet poznávání 
zvěře, stop zvěře a určovaly dřeviny pomocí listů. Tyto zkoušky z dendro-

logie se staly zajímavou zába-
vou i pro některé dospělé. Pro 
každého mladého účastníka 
byla zajištěna drobná odměna. 
V létě probíhal intenzivní lov 
srnčí zvěře. Na podzim byl spl-
něn plán lovu srnců a nyní do-
končujeme plán lovu tzv. holé 
srnčí zvěře, tedy srn a srnčat. 
Tradiční každoroční naháňka 
se konala dne 18. 11. 2023. Bo-

hužel se nám nepodařilo ulovit ani jediný kus zvěře. Obdobné výsledky 
byly i u našich sousedů, na Chlumu se ulovila jedna liška a v Radošově 
jedno sele. Nezdar na společném lovu je však vyvažován individuálním 
lovem našich členů. V letošním roce máme uloveno již přes 30 prasat 
(zejména selat) a 16 lišek. Tyto druhy mají velkou reprodukční schopnost 
(i 8 mláďat ročně). Představme si, co by v přírodě nastalo, kdyby se jeden 
nebo dva roky v honitbě nelovilo. Nejúspěšnějším lovcem za poslední rok 
je pan Vít Chaloupka. 
Nedávná bohatá sněhová nadílka přiměla mnoho myslivců výrazně zvýšit 
přikrmování zvěře. K tomuto účelu udržuje náš spolek 7 větších krmných 
zařízení a dále přikrmuje lokálně v místech výskytu zvěře. 
Závěrem dovolte, abych jménem členů MS poděkoval našim partnerům 
za podporu a všem občanům Koutů popřál všechno nejlepší a hodně 
zdraví do nového roku. 

Myslivosti zdar! 

Zpracoval: Ing. Zdeněk Skoumal
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Klub mladých svišťů

Turistický klub byl loni opět viděn na nejvyšším pohoří u nás i na Slo-
vensku. V polovině května proběhl 3denní výšlap po hřebeni Krkonoš 
a samozřejmé zdolání naší nejvyšší hory Sněžky (1603 m.).
14. září seuskutečnil 2denní výšlap. První začínalv Tatranské Lomnici, 
pokračoval k Zelenému Plesu a dále jsme šli přes Sedlo pod Velkou Sviš-
ťovkou (2030 m.), všimněte si konce názvu, a z jižní strany pod Lomnic-
kým štítemjsme se vrátili zpět.
Druhý den nás autobus odvezl do Tatranské Javoriny, kde jsme po ze-
lené turistické cestě vystoupali na vrchol Sedielka (2372 m.). Zde jsme 
si také nenechali uniknout výstup do výškynad 2400 m, která však už 
není turistickou cestou. Poté jsme se vraceli okolo Téryho chaty do místa 
ubytování, do Smokovce. Počasí nám přálo, i když na počátku cesty nás 
nenechávalo klidnými bručení nedalekých medvědů.
Tradiční výstup na Smrček se konal 27. prosince odpoledne. Za téměř 
jarního počasí se výšlapu zúčastnilo 33 účastníků. Dále jsme registrovali 
nové členy, kterých je v současnosti téměř 50. 
Přijď a staň se i Ty v jakémkoliv věku „mladým svištěm“.

Všem občanům přejeme nejen do letošního roku hodně štěstí, zdraví, ale 
i spoustu pokořených kopců či hor.

Knihovna

V obci je provozována knihovna v budově obecního úřadu, kterou nově 
provozuje Anna Chudobová, Eva Štěpánková a Dominika Tvarůžková. 
Otevřeno máme každou středu od 17. do 18. hodiny. Koutecká knihovna 
je každoročně doplňována novými knihami a využívá výměnného fondu 
s Městskou knihovnou v Třebíči. Letos evidujeme 169 výpůjček. Přijďte 
se podívat, jaké nové knihy máme a zpříjemnit si večery dobrou četbou. 
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Klub kouteckých otužilců
KOUTEČTÍ OTUŽILCI STÁLE DRŽÍ TRADICI

Klub Kouteckých osmělenců, neboli ve zkratce „KKO“, se opět od Kou-
tecké pouti vrhnul do vod místního koupaliště. Letošní rok to měli se 
startem otužovací sezóny poněkud jednodušší, jelikož byly ještě v září 
i v říjnu velmi nadprůměrné teploty. Otužování tedy připomínalo spíše 
letní koupačku u sousedů.
Pravidelně se naši osmělenci schází v neděli v 10:00 hodin  na místním 
koupališti. Většinou s sebou mají i své rodinné podporovatele, kteří jsou 
rádi, že jsou na břehu a v teple, a jen drží věci nebo pořizují fotografie.
Každý, kdo by se chtěl ke Klubu Kouteckých osmělenců přidat, je srdečně 
vítán. Nepotřebujete žádnou speciální výbavu, stačí ručník a drobet od-
vahy. V novém roce startuje otužování v neděli 7. 1. 2024. Přijďte s námi 
zahájit nový rok tím správným krokem ke zdraví a přijdete se k naší partě. 
Rádi Vás uvidíme.

Martin Machát

Zastupitelstvo obce

V loňském roce proběhlo 11 zasedání obecního zastupitelstva. Níže účast:
Ing. Miloš Caha – 10x
Zdeněk Čech – 10x
Bc. Lukáš Diviš – 10x
Miloš Dočekal – 11x
Petr Dočekal – 11x
Vladimír Dočekal – 9x
Jiří Rygl – 10x
Ing. Zdeněk Skoumal – 11x
Mgr. Monika Stýblová – 9x

Na zasedáních obecního zastupitelstva bylo v průběhu roku mimo jiné 
projednáváno:
Dodatek smlouvy s firmou AVE, stanovení nájmu obecního bytu, plán 
inventur a její komise.
Prodej pozemků pro individuální výstavbu, výběr dodavatele na prvky 
dětského hřiště, smlouva na sběr elektroodpadu, ukončení svazku pro 
plynofikaci.
Projekt modernizace MŠ a přístavba ZŠ, smlouva na systém odpadového 
hospodářství, aktualizace Strategického plánu obce.
Projekt REU-SE CENTRA, prodej pozemku v katastru obce, schválení 
závěrečného účtu a účetní závěrky.
Prodej a směna pozemku v katastru obce, prodej pozemků pro individu-
ální výstavbu, schválení příspěvku na místní prodejnu.
Prodej pozemku v katastru obce, rozpočtová opatření.
Obecně závazné vyhlášky, rozpočet obce, pronájem pozemku.

Připomínáme, že zasedání zastupitelstva obce je veřejné a uvítáme vaši 
účast. Scházíme se většinou první středu v měsíci, oznámení o konání 
tohoto zasedání najdete na úřední desce a webových stránkách naší obce.
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Závěrem bych chtěl občany poprosit, aby využívali nabízené služby (po-
kud je to alespoň trochu možné), které jsou v obci provozovány. Je nutné 
si uvědomit, že tyto služby nejsou v obci samozřejmostí.

Přeji hodně pracovních úspěchů největším zaměstnavatelům v obci – Ze-
mědělskému družstvu a Pohostinství u Havlíčků.

Česká pošta má provozní dobu:
Pondělí 15.00 – 18.00
Úterý     8.00 – 11.00
Středa   15.00 – 18.00
Čtvrtek 8.00 – 11.00
Pátek    8.00 – 11.00

Obec Kouty je zřizovatelem příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Kouty.
Obec je členem MAS Podhorácko se sídlem v Okříškách, Mikroregionu 
Černé lesy se sídlem v Brtnici a Sdružení obcí Vysočiny – sídlící v Jihlavě, 
Svazek obcí pro správu lesů Chlum, Kouty, Radošov, Svazku Vodovody 
a kanalizace, Svazku pro plynofikaci, Svazku obcí – skládka TKO. 
Na obecním úřadě je možno zhotovit výpisy – z katastru, rejstříku trestů, 
bodový výpis řidiče, výpis z obchodního rejstříku a další.

Obecní kroniku vede paní Marta Cahová.

Vážení spoluobčané, rád bych Vám všem, kteří se podílíte na zajištění 
plynulého chodu a údržby naší obce, popř.před svým domem (zimní i 
letní údržba), moc poděkoval za vstřícnost, ochotu a spolupráci.

Zpracoval: M. Dočekal
Grafická úprava: P. Němec
Vydává: Obec Kouty, 675 08 Kouty
www.obeckouty.cz

Ostatní

• Pokud by měl někdo z občanů zájem o placenou zimní, letní údržbu 
veřejných prostor – cca 5 hod.týdně, může se dotazovat v kanceláři obec-
ního úřadu. 

Za celé obecní zastupitelstvo starosta obce Miloš Dočekal.
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